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Suure- Jaani Gümnaasium       03.05.2022/nr 1... 

Koosolek toimus Meet keskkonnas. 

Algus kell 17:30, lõpp 17:50 

Juhatas : Evald Sepp 
Protokollis: Riina Hunt 
Võtsid osa: Rihet Aver, Erki Sepp, Heli Koni, Urve Valdmaa, Vahur Vingisaar, Reiko Sülla. 
Puudus(id): Erlend Valvik, Berit Paul, Liia Pilt. 
Kutsutud:  
 
Päevakord: 
1. Suure-Jaani Gümnaasiumi arengukavale arvamuse andmine. 

 
1. Protokollija valimine. 
Kuulati: Suure-Jaani Gümnaasiumi direktor Evald Sepp tegi ettepaneku Riina Hundile 
(Hunt) koosoleku protokollimiseks. R. Hunt nõustus.  
 
Otsustati: hoolekogu koosolekul protokollib Riina Hunt. 
 

2. Suure-Jaani Gümnaasiumi arengukavale arvamuse andmine. 

Kuulati: Vastavalt Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse §76 lõike 1¹ punkt 1 järgi, hoolekogu 
osaleb arengukava ettevalmistamisel ning annab selle kohta enne kinnitamist oma arvamuse. 
Direktor E. Sepp andis teada, et R. Aver, Erki Sepp, H. Koni, U. Valdmaa, V. Vingisaar on 
edastanud oma arvamused eelnevalt kokkulepitud ajaks (22.04.2022) kirjalikult. V. Vingisaar 
tegi ettepaneku, et lisaks sotsiaal- ja spordisuunale võiks suundasid juurde teha. Kooli 
juhtkond tegi ettepaneku, et suurendada ja uuendada pigem valikainete osas. Õppekavasse 
lisada uusi ainekavasid, mis oleksid kaasaegsemad, nt rahatarkusekursus jms. U. Valgmaa 
lisas, et valikainena võiks olla finantskirjaoskusekursus. R. Sülla tegi ettepaneku, et 
arengukava punkti 4.6. Huvihariduse arendamine, et Muusika Stuudio võiks ümber nimetada 
Muusika Kooliks. R. Hunt tegi ettepaneku arengukava punktis 4.3. Koostöö huvigruppidaga, 
et õpilasesindust nimetatakse tekstis edaspidi lühendiga ÕE. R. Sülla küsis, kas huvikoolil 
võiks olla oma sümboolika või muuta olemasolevat gümnaasiumi sümboolikat. Vastas 
direktor E. Sepp, et antud teemat võiks arutada õpilasesindus. 

Otsustati: Vastavalt Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse §76 lõike 1¹ punkt 1 järgi on 
hoolekogu osalenud arengukava ettevalmistamisel ning andnud selle kohta enne kinnitamist 
oma arvamuse. Suure-Jaani Gümnaasiumi arengukava edastada üle vaatamiseks ja 
ettepanekute tegemiseks õpilasesindusele, järgmisena hariduskomisjonile ning kinnitamiseks 
valla volikogule. 



 
 
Evald Sepp        Riina Hunt 
juhataja        protokollija 
 


